
   تیم های فوتبال استقلال و پیکان در حالی 
امروز در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی 
به مصاف هم خواهد رفت که دو تیم برخلاف 
جایگاه خود شرایط بسیار متفاوتی را تجربه 
می کنند؛ یکی در حسرت پیروزی و دیگری در 

اوج انگیزه و اعتماد به نفس. 
امروز  شرایطی  در  استقلال  فوتبال  تیم 
جام  نهایی  چهارم  یک  مرحله  در  )شنبه( 
که ۹ دیدار  حذفی به مصاف پیکان می رود 
پیاپی را بدون پیروزی پشت سر گذاشته و به 

کامی است.  دنبال شکستن این طلسم نا
در سوی مقابل، پیکان با ۱۲ بازی بدون 
شکست، روندی باثبات و امیدوارکننده داشته 
در  دین محمدی  سیروس  گردان  شا است. 
دوم  امتیاز   ۵۴ با  نیز  آزادگان  لیگ  جدول 
هستند و یکی از شانس های اصلی صعود به 

لیگ برتر محسوب می شوند. 
وقتی قرعه استقلال در این مرحله مشخص 
شد، بسیاری بر این باور بودند که استقلال کار 
چندان سختی برای صعود به مرحله بعدی 
نخواهد داشت، اما مقایسه شرایط اخیر دو تیم 
باعث شده که خیلی ها شانس استقلال برای 

برتری مقابل حریفش را چندان بالا ندانند. 
پیکان ۱۲ بازی بدون شکست را پشت سر 
گذاشته )۶ برد و ۶ تساوی( و در بهترین فرم 
خود به استقلال رسیده است. آخرین باخت 
پیکان به بازی مقابل پالایش نفت در هفته 

نوزدهم لیگ یک بر می گردد. 
در سوی مقابل استقلال در ۹ بازی آخرش 
نبرده است. )۴ باخت و ۵ تساوی(. آخرین 
برد استقلال در هفته بیستم لیگ برتر مقابل 
نساجی بود که آبی ها در ورزشگاه آزادی با تک 

گل علیرضا کوشکی به پیروزی رسیدند. 
در شرایطی که استقلال مدت هاست نبرده 
آبی ها به بازی با نساجی  و آخرین پیروزی 
در هفته بیستم لیگ برتر بر می گردد، پیکان 
همین چند روز پیش در یک بازی ۶ امتیازی 
آریو اسلامشهر را شکست داد و به رده دوم 
جدول رده بندی رسید تا در آستانه صعود به 

لیگ برتر قرار بگیرد. 
 هیچ کس آخرین پیروزی استقلال را به 

خاطر نمی آورد
برتر  لیگ  بیستم  هفته  از  استقلال 

کنون نتوانسته  )پیروزی مقابل نساجی( تا
است به پیروزی برسد و در رده یازدهم 
جدول قرار دارد. با توجه به عملکرد ضعیف 
در لیگ، استقلال تمام امیدهایش را به 
جام حذفی دوخته تا با قهرمانی در این 
رقابت ها، فصل ناامیدکننده خود را نجات 

دهد. 
این بازی برای استقلال به نوعی آخرین 
فرصت و برای پیکان یک گام بلند به سوی 
گر استقلال  نیمه نهایی محسوب می شود. ا
نتواند از این مرحله عبور کند، فصل ۱۴۰۳- 
۱۴۰۴ به یکی از تلخ ترین فصل های تاریخ این 
باشگاه تبدیل خواهد شد. در مقابل، پیکان 
تکمیل  دنبال  به  بالا  نفس  به  اعتماد  با 

ماجراجویی حذفی خود است. 
بازی  برای  آبی پوشان  که  در شرایطی 
آینده غایبان پرتعدادی دارند، حریف آنها با 

تمام قوا به میدان خواهد رفت و برای بازی 
امروز هیچ بازیکن غایبی نخواهند داشت. 

رافائل سیلوا، صالح حردانی  استقلال 
کوشکی را به دلیل محرومیت و  و علیرضا 
ایمان سلیمی، مهرداد  مهران احمدی، 
را  مرادمند  محمدحسین  و  محمدی 

به دلیل مصدومیت در اختیار ندارد. 
 استقلال رکورددار تغییر سرمربی

مدیران استقلال بعد از توقف مقابل تیم 
قعر جدولی هوادار تصمیم به قطع همکاری 
گ بوژوویچ و جایگزینی مجتبی  با میودرا
جباری کردند تا آبی پوشان شاهد حضور 

هفتمین مربی روی نیمکت خود باشند. 
در  سرمربی  تغییر   ۷ ثبت  با  استقلال 
یک فصل، رکورد استیل آذین که ۶ تغییر 
سرمربی در یک فصل بود را شکست و بالاتر 

از این باشگاه منحل شده قرار گرفت!

تقابل استقلال با تیمی که ۳ ماه نباخته!
تقابل این دو تیم در جام حذفی می تواند 
نقطه پایانی بر یکی از این دو روند باشد؛ یا 
کامی های استقلال تمام می شود  روند نا
و سرانجام بعد از مدت ها طعم پیروزی را 
می چشد یا پیکان به مسیر بدون شکست 
خود ادامه می دهد و یکی از شگفتی های 

جام حذفی را رقم می زند. 
تیم فوتبال پیکان که در دو مرحله قبلی 
مقابل  پیروزی  با  بزرگی  کار  حذفی  جام 
استقلال خوزستان و فولاد انجام داده، ۸۰ 
روز است هیچ باختی را تجربه نکرده و در ۶ 
بازی به پیروزی رسیده و در ۶ مسابقه دیگر 
به تساوی رضایت داده که سعی دارد همین 
روند را در جدال بعدی جام حذفی برابر 
استقلال نیز ادامه بدهد و با راهیابی به نیمه 

نهایی شگفتی ساز شود. 
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a r m a n m e l i . i r
گفتوگو

 سرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: استقلال 
همیشه استقلال است اما برای بازی با این 
، سیروس دین  تیم آماده ایم.به گزارش مهر
محمدی در نشست خبری پیش از دیدار 
با تیم فوتبال استقلال تهران در مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی اظهار داشت: بازی 
سختی را پیش رو داریم و بازیکنان پیکان 
برای رو در رو شدن با استقلال آماده هستند 
ج می شویم.  و انشاا... برنده از زمین خار
استقلال تیم بزرگی است و استقلال همیشه 
که  درسته  داد:  ادامه  او  است.  استقلال 
ما شانس صعود به لیگ برتر را داریم اما 
روز گذشته به بازیکنانم گفتم با کسب یک 
لیگ  چهارم  رده  به  است  ممکن  مساوی 
دسته اول سقوط کنیم. تمرکزمان روی صعود 
به لیگ برتر است ولی هر بازیکنی آرزو دارد که 
جلوی استقلال و پرسپولیس بازی کند و ما 
هم با تمام وجودمان مقابل استقلال بازی 
خواهیم کرد و امیدوارم بازیکنی آسیب نبیند 

تا با تمام توان وارد زمین شوند. 
کرد:  سرمربی تیم فوتبال پیکان تصریح 
نتایج ضعیف روی نام بزرگ استقلال تاثیری 
گفتم استقلال  که  نمی گذارد و همان طور 
تیم  ما در مقابل  استقلال است.  همیشه 
بزرگی بازی داریم و کارمان بسیاز سخت است. 
درسته که تمرکزمان روی صعود به لیگ برتر 
است اما دوشت داریم در جام حذفی هم 
موفق شویم. جام حذفی جام شگفتی ها 
است و در تمام دنیا تیم هایی که در لیگ دو 
حضور دارند حتی تا دیدار پایانی هم پیش 

می روند. 
او افزود: لیگ دسته اول از لیگ برتر هم 
سخت تر است و هر بازی برای ما حکم فینال 
را دارد و همه اعضای تیم پیکان تمرکزشان 
روی پیروزی است. سعی خواهیم کرد تا پایان 
فصل هیچ شکستی نداشته باشیم تا به لیگ 
برتر صعود کنیم. چهار بازی سخت را پیش رو 
داریم، دیدار گذشته ما مقابل آریو اسلامشهر 
گران پرشوری  که واقعا این تیم تماشا بود 
دارد و امیدوارم هر تیمی که بیشتر زحمت 
می کشد به لیگ برتر صعود کند. در همه جای 
خ می داد من با  دنیا بعد از هر بازی اتفاقاتی ر
وحید بیاتلو )سرمربی آریو( صحبت کردم و 

همه چیز ختم به خیر شد. 
او در پایان گفت: برای بازی هیچ محروم و 

مصدومی نداریم. 

دین محمدی: 
 برای بازی با 

کوتاهاستقلال آماده ایم

پزشکیان به افتخار کارگران پا به توپ شد

 رئیس جمهور در آستانه هفته کارگر و به افتخار کارگران 
، در قالب دو تیم کارگری و پیشکسوتان،  زحمتکش کشور
در یک دیدار فوتبال، پا به توپ شد. مسعود پزشکیان روز 
جمعه در مسابقه فوتبالی که به مناسبت هفته کار و کارگر 
بین دو تیم پیشکسوتان و کارگران برگزار شد، به میدان رفت. 
این دیدار روز جمعه در سالن فوتسال مرکز ملی فوتبال برگزار 
شد و طی آن احمد دنیامالی و احمد میدری وزرای ورزش 
، رفاه و تامین اجتماعی سرپرست تیم های  و جوانان و کار
پیشکسوتان و کارگران بودند.  علی پروین و کاظم اولیایی 
کادر فنی تیم پیشکسوتان  با سرمربیگری حسین شمس 
کارگران را  کادر فنی تیم  کبر سلطانی و چکشیان  و علی ا
تشکیل می دادند. رئیس جمهور در نیمه نخست با پیراهن 
تیم کارگری و در نیمه دوم در تیم پیشکسوتان به میدان 
رفت. پیش از بازی دو تیم با حضور دکتر پزشکیان عکس 
یادگاری گرفتند. در تیم پیشکسوتان فوتبال چهره هایی 
چون محمدرضا حیدریان، مصطفی نظری، محمد انصاری، 
مجتبی شیری، علی صانعی، حمید درخشان، صادق ورمزیار 

و محمد طاهری حضور داشتند. 

 رونمایی پرسپولیس از ۲ خارجی 
و یک بازیکن داخلی

باشگاه پرسپولیس با سه بازیکن برای پیوستن به این تیم 
در نقل و انتقالات تابستانی به توافق نهایی دست یافته است. 
عملکرد ناموفق پرسپولیس در فصل جاری باعث شده تا این 
باشگاه زودتر از فصل های گذشته کار نقل و انتقالات خود را آغاز 
کند. رضا درویش نیز طبق قولی که به هیات مدیره پرسپولیس 
کره شده و توافقات نیز با  داده است، با چند بازیکن وارد مذا
برخی از آنها حاصل شده است. در همین راستا پیگیری تسنیم 
نشان می دهد باشگاه پرسپولیس طبق لیستی که اسماعیل 
کارتال در اختیار مدیریت این باشگاه قرار داده است، با دو 
بازیکن خارجی و یک بازیکن داخلی به توافق نهایی دست 
یافته و بلافاصله بعد از پایان مسابقات لیگ، از آنها رونمایی 
خواهد کرد. خرید این سه بازیکن از سوی باشگاه پرسپولیس 

قطعی شده است. 

 قزوین - مؤدیانی که نسبت به پرداخت اصل مالیات و 
عوارض قطعی شده خود اقدام کنند، از بخشودگی کامل 
)۱۰۰ درصدی( جرایم مالیاتی برخوردار خواهند شد. به 
گزارش روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان قزوین، 
سید محمود موسوی صانع مدیرکل امور مالیاتی استان 
قزوین با اشاره به بخشنامه سازمان امور مالیاتی کشور 
اظهارداشت: با استناد به بند )ت( تبصره 6 قانون بودجه 

سال 1403، جرایم مودیانی که مجموع مالیات تعیین شده 
در اجرای این بند کمتر از پنج برابر سقف مالیات های 
مستقیم در سال 1403 باشد، مشروط به پرداخت مالیات 
کثر ظرف یکسال از تاریخ ابلاغ برگ قطعی  و عوارض حدا
بخشیده می  شود. وی تصریح کرد: در صورتی که مجموع 
کمتر از 720  مالیات های تعییین شده برای مودیان، 
کثر  میلیون تومان باشد و مودی مالیات و عوارض را حدا

ظرف یکسال از تاریخ ابلاغ برگ قطعی صادرشده پرداخت 
کل جرایم بدون هیچ شرط دیگری بخشیده  نماید، 
می  شود. موسوی اضافه کرد: بخشودگی جرایم مودیانی 
که مجموع مالیات تعیین شده معادل و یا بیش از 720 
میلیون تومان باشد، در صورت پرداخت مالیات و عوارض 
تا پایان شهریورماه سال جاری تا صددرصد )100درصد( 

ب مورد بخشودگی قرار می گیرد

مدیرکل امور مالیاتی استان قزوین اعلام کرد

بخشودگی جرایم مالیات بر ارزش افزوده در صورت پرداخت اصل مالیات

شــهرستان
 

 
گــــزارش

رئیس اتاق بازرگانی استان مطرح کرد: 
پیگیری توسعه مراودات اقتصادی 

استان فارس با کشور چین
و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس  فارس-   
گسترش و توسعه مراودات  کشاورزی فارس بر لزوم 
تجاری استان فارس و استان های مختلف کشور چین 
کید کرد.  در بخش های اقتصادی به ویژه گردشگری تأ
محمدصادق حمیدیان، در نشست سفیر کشور چین 
در ایران با روسای تشکل ها و فعالان اقتصادی فارس، 
بیان کرد: استان فارس با مساحت ۱۲۲ هزار کیلومتر 
مربع، چهارمین استان بزرگ ایران است و جمعیتی 
نزدیک به پنج میلیون نفر دارد که این استان هفت 
درصد از وسعت، شش درصد از جمعیت کشور و معادل 
پنج درصد تولید ناخالص داخلی را به خود اختصاص 
داده است. وی با بیان اینکه عمده فعالیت این استان 
در حوزه کشاورزی است، افزود: در حوزه صادرات بالغ 
بر ۳۵ درصد صادرات محصولات کشاورزی و خشکبار 
ایران در استان فارس تولید می شود به طور مثال، 
بیش ترین حجم صادرات انجیر خشک و ارگانیک از 
کشورهای مختلف از جمله چین از استان  ایران به 
فارس انجام می شود. حمیدیان اظهار کرد: همچنین 
این استان در در حوزه صادرات محصولات شیمیایی 
و پتروشیمی هم فعالیت خوبی دارد که در صادرات 
ک  محصولاتی از جمله شمش آلومینیوم، سنگ آهن، خا
نسوز و سنگ های تزیینی و ساختمانی به کشور چین 
به صورت گسترده انجام می شود. در حوزه مونتاژ نیز 
شش واحد تولید خودرو چینی در فارس فعال است که 
نیروی متخصص کشور چین در واحدهای استان حضور 
مستمر دارند. رئیس اتاق بازرگانی فارس با بیان اینکه 
فضای اقتصادی چین و آمریکا در جهان، یک رقابت 
بزرگ و مهم است، گفت: در دو هفته اخیر شرکت های 
چینی امتیازهای ویژه ای را با هدف توسعه مراودات 
اقتصادی با رویکرد جدید به شرکای قدیمی خود ارائه 
کرده اند که همین موضوع موجب مبادله بزرگ و افزایش 
مبادلات کشور چین در دنیا خواهد شد. در ادامه این 
گفت:  کشور چین نیز  نشست، زونگ پی وو، سفیر 
کشور چین برای گسترش فعالیت های اقتصادی خود 
راهکارها و روش های جدیدی را در دستور کار گرفته که 
در این دوره جدید اولویت ما برقراری ارتباط و همکاری 
عمیق با تمام استان ها و کشورهاست. وی افزود: فارس 
یکی از استان های مهم و توانمند ایران است که ارتباط 
اقتصادی با این استان برای کشور ما حائز اهمیت است و 
خوشبختانه همکاری های بین استانی و محلی دو کشور 
ایران و چین به خوبی توسعه یافته است و در حال حاضر 
تجار و بازرگانان فارس با تجار چینی همکاری های خوبی 
را انجام می دهند. سفیر چین در ایران بیان کرد: در این 
دوره با اتاق بازرگانی و تجار فارس زمینه های جدید 

اقتصادی را بررسی و اقدام می کنیم. 

 رئیس جهاد دانشگاهی استان مرکزی خبر داد: 

 برگزاری اولین جشنواره گیاهان دارویی در خنداب 
کوتــــاه

  مرکزی - رئیس جهاد دانشگاهی استان 
مرکزی از برگزاری اولین جشنواره گیاهان 
دارویی و صنایع وابسته استان مرکزی در 
خنداب خبر داد و گفت: این جشنواره 

در هفته اول خردادماه برگزار خواهد شد. 
 محسن مرادی رئیس جهاد دانشگاهی 
جهاد  ورود  به  اشاره  با  مرکزی  استان 
دانشگاهی استان به حوزه گیاهان دارویی، 
گفت: ماموریت هایی  به خبرنگار ایسنا 
گیاهان دارویی  به پشتوانه پژوهشکده 
کشور به این نهاد در  جهاد دانشگاهی 
استان مرکزی محول شده است تا بتوان با 
برخورداری از توان علمی این پژوهشکده 
در تولید گیاهان دارویی، عرصه تولید و 
فراوری گیاهان دارویی استان را مدیریت 

کرد. 
 وی با اشاره به اینکه شهرستان خنداب 
به عنوان پایلوت فعالیت های تحقیقاتی و 
پژوهشی جهاد دانشگاهی در حوزه گیاهان 
دارویی انتخاب شده است، گفت: نیاز کم 
گیاهان دارویی به منابع آبی، ضرورت تغییر 
الگوی کشت، ایجاد تنوع در محصولات 
که در  بالایی  افزوده  ارزش  و  کشاورزی 
گیاهان دارویی وجود دارد، موجب شده 
است تا بتوان از ظرفیت شهرستان خنداب 
برای کشت گیاهان دارویی استفاده کرد 
زنجیره  آن به سایر شهرها،  با تعمیم  و 
توسعه کشت گیاهان دارویی در سراسر 
استان ایجاد شود.  مرادی شرایط اقلیمی، 
ک مناسب و  مساعد بودن آب و هوا و خا
نیز استقبال مردم و مسئولان را از عمده 
دلایل تمرکز بر روی شهرستان خنداب 
و  برشمرد  دارویی  گیاهان  کشت  برای 

کشت  گفت: دو دوره آموزشی تخصصی 
گیاهان دارویی در سال گذشته با حضور 
اساتید خبره و توانمند برگزار و مقرر شد 
بازدیدی از پژوهشکده گیاهان دارویی 
انجام و پس از انجام آموزش های عملی کار 
ساماندهی انجام شود اما به دلیل تغییر 
دولت، انجام این مهم به تعویق افتاد. 
رئیس جهاد دانشگاهی استان مرکزی در 
ادامه به برگزاری نشستی با دهیاران بخش 
مرکزی شهرستان خنداب در هفته گذشته 
اشاره کرد و گفت: در این جلسه پیشنهاد 
برگزاری نخستین جشنواره گیاهان دارویی 
ح و مقرر شد امور  و صنایع وابسته مطر
دانشگاهی  جهاد  توسط  آن  اجرایی 
انجام شود و این جشنواره بهانه ای برای 
فرهنگ سازی و تقویت انگیزه و هم افزایی 
گیاهان  کشت  منظور  به  بخشی  بین 
دارویی شود.  وی با بیان اینکه سطح 

زیرکشت شهرستان خنداب برای کشت 
گیاهان دارویی ۲۴۰ هکتار است، افزود: 
زعفران و گل محمدی عمده ترین محصول 
تولیدی در حوزه گیاهان دارویی خنداب 
است، اما به دلیل نبود فرآوری و صنایع 
تبدیلی و نیز نبود بازار مصرف، انگیزه ای 
در  دارویی  گیاهان  کشت  توسعه  برای 
کشاورزان این شهرستان نیست و قطعا 
این جشنواره به فرهنگ سازی در این 
عرصه کمک خواهد کرد.  مرادی با اشاره 
به تشکیل کمیته اجرایی این جشنواره 
مرتبط  اجرایی  دستگاه های  حضور  با 
در  گفت:  دانشگاهی  جهاد  دبیری  به 
جلسه اخیر مصوب شد این جشنواره در 
هفته اول خردادماه در درمانگاه قدیمی و 
تاریخی موقوفه مرحوم فراهانچی روستای 
دهنو خنداب برگزار شود. حضور متولیان 
صنایع  از  اعم  دارویی  گیاهان  حوزه 

تبدیلی، فعالان صنعت داروهای گیاهی 
و سازمان های مرتبط با این حوزه در این 
این  و  است  شده  پیش بینی  جشنواره 
جشنواره های  سایر  برخلاف  جشنواره 
شکرانه  به  که  کشاورزی  محصولات 
تولید در فصل برداشت برگزار می شود، 
همزمان با آغاز کشت محصولات گیاهان 
دارویی انجام خواهد شد.  رئیس جهاد 
شناسایی  مرکزی،  استان  دانشگاهی 
در  سرمایه گذاری  برای  سرمایه گذاران 
دهکده  ایجاد  و  دارویی  گیاهان  حوزه 
سلامت یا سلامتکده طب سنتی را از جمله 
جشنواره  این  که  کرد  بیان  موضوعاتی 
به دنبال آن است تا بتوان زنجیره های 
تکمیلی را در این عرصه به وجود آورد.  وی 
با اشاره به استقرار دبیرخانه این جشنواره 
قرار  گفت:  استان  در جهاد دانشگاهی 
است از ظرفیت صنایع برتر استان های 
همجوار نظیر همدان و لرستان نیز برای 
شرکت در این جشنواره دعوت به عمل  آید. 
همچنین قرار است دستگاه های اجرایی 
نسبت به دعوت از مجموعه هایی که اقدام 
به اخذ مجوز در این حوزه کرده اند، اقدام 
کنند. مرادی با اشاره به ایجاد غرفه ویژه 
پژوهشکده گیاهان دارویی همراه با حضور 
تحقیقاتی  کز  مرا علمی  هیات  اعضای 
استان برای ارائه آموزش های مرتبط در 
این عرصه در ایام برگزاری جشنواره گفت: 
شناسایی و دعوت از ظرفیت های منطقه 
در حوزه گیاهان دارویی و مشاغل خانگی 
برای شرکت در جشنواره و اتصال آنان به 
صنایع تبدیلی از جمله اهدافی است که در 

این جشنواره دنبال خواهیم کرد. 

 حضور بوشهر در نمایشگاه ایران اکسپو
بازرگانی توسعه تجارت اداره  معاون امور   - بوشهر   
حضور  از  بوشهر  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  کل 
بین المللی  نمایشگاه  دوره  هفتمین  در  بوشهر  استان 
توانمندی های صادراتی ایران در اردیبهشت سال جاری 
خبر داد. ابوالقاسم محمدزاده در گفت وگو با ایسنا افزود: 
هفتمین نمایشگاه بین المللی توانمندی های صادراتی 
جمهوری اسلامی ایران )IRAN EXPO ۲۰۲۵( با هدف 
معرفی و توسعه ظرفیت های تولیدی صادراتی کشور از ۸ 
تا ۱۲ اردیبهشت ۱۴۰۴ در محل نمایشگاه های بین المللی 
اینکه  با اشاره به  تهران برگزار خواهد شد. محمدزاده 
کسپو یک رویداد بین المللی است عنوان  نمایشگاه ایران ا
۲۰۰۰ بازدیدکننده خارجی در قالب  کرد: حضور حدود 
هیات های تجاری از ۱۱۰ کشور جهان و برگزاری تعاملات 
B۲B از جمله جذابیت های این رویداد بین المللی است 
گسترده ای فی مابین  که می تواند به عقد قراردادهای 
صادرکنندگان و تولیدکنندگان داخلی و خارجی منجر شود. 
معاون اداره کل صمت استان بوشهر تصریح کرد: برگزاری 
کارگاه های تخصصی، سمینارها و نشست های حرفه ای 
از جمله بخش های جذاب این نمایشگاه خواهد بود که 
کمک می کند تا با روندهای جدید و  به شرکت کنندگان 
فناوری های نوین آشنا شوند. همچنین این رویداد با حضور 
گسترده متخصصان در حوزه های مختلف اقتصادی و غیره 
می تواند بستری برای دانش افزایی و به روزرسانی اطلاعات 
سرمایه گذاران در راستای توسعه فرصت های تجاری باشد. 
گفت: به منظور معرفی  کل صمت استان  معاون اداره 
توانمندی های فرهنگی، اقتصادی استان بوشهر همایش 
روز ملی خلیج فارس نیز در حاشیه این رویداد بین المللی در 
تاریخ یازدهم اردیبهشت در سالن خلیج فارس محل دائمی 

نمایشگاه ها برگزار خواهد شد. 

 تجهیز ناوگان آتش نشانی اصفهان 
اصفهان- مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان گفت: پیش بینی می شود حدود 
۲۵ دستگاه خودروی جدید تا پایان سال جاری وارد چرخه 
عملیاتی این سازمان شود. محمدمهدی مقدس زاده با 
اشاره به برنامه های سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان برای سال ۱۴۰۴ اظهار کرد: از آنجا که 
نوسازی ناوگان سازمان آتش نشانی در اولویت قرار دارد، 
سال گذشته بررسی هایی انجام شد و وضعیت فرسودگی 
بعضی خودروها مورد ارزیابی قرار گرفت. وی با بیان اینکه 
بودجه لازم برای نوسازی خودروها در بودجه سال ۱۴۰۴ 
پیش بینی شده است، افزود: امیدواریم تا پایان سال جاری 
بیش از ۲۰ دستگاه خودروی سنگین و نیمه سنگین با 
کاربری و امکانات جدید به ناوگان آتش نشانی افزوده شود؛ 
این خودروها به ویژه برای افزایش توان عملیاتی و بهبود 
کیفیت خدمات آتش نشانی در سطح شهر اصفهان بسیار 

مهم است. 

یک چهارم نهایی جام حذفی 

 طلسم شکنی آبی پوشان یا تداوم شکست ناپذیری پیکان؟


